
علی علیزاده: 
شایعه اخراج حامد 

لک صحت ندارد
علی علیزاده معاون باشــگاه مس 
رفســنجان دربــاره غیبــت حامــد 
لــک در بــازی ایــن تیــم مقابــل 
نفــت مسجدســلیمان توضیــح 
داد: »حامــد لــک مقابــل فــولاد 
خوزســتان، نســاجی مازنــدران، 
تراکتــور و پرســپولیس اخطــار 
گرفتــه و بــا توجــه بــه اینکــه چهــار 
کارت زرد دریافــت کــرده در بــازی 
مقابــل نفــت مسجدســلیمان در 

فهرســت تیــم قــرار نگرفــت.«
 او دربــاره شــایعه اخــراج ایــن 
دروازه بان از تیم می گوید: »چنین 
چیــزی صحــت نــدارد. تیــم مــس 
رفسنجان حاشیه ندارد و به دنبال 
حاشــیه نیســت. البته مــا با حامد 
لــک برخــورد می کنیــم. بازیکــن 
نبایــد پایــش را از گلیم خود درازتر 
کنــد و اصــول اخلاقــی را زیــر پــا 

بگــذارد.«

 
محمد شریفی: 
پیروزی مقابل 

فولاد شخصیت 
تیمی مان را بالا برد

محمــد شــریفی هافبک نســاجی 
دربــاره بــازی تیمــش مقابل فولاد 
توضیــح داد: »مــا فوتبــال خوبــی 
را بــه نمایــش گذاشــتیم و مقابــل 
تیمــی پیــروز شــدیم که تــا به حال 
شکست نخورده بود. این پیروزی 
شــخصیت تیمی نســاجی را بالاتر 
برد و خوشحالم که نگاه ها نسبت 
بــه تیــم مــا تغییر کــرده اســت. ما 
می خواهیــم ایــن رونــد خــوب را 
ادامــه بدهیــم و بهتریــن نتایــج 

ممکــن را بگیریــم.«
ز  ا ش  یــی ا ا جد ره  بــا ر د و  ا  
پرســپولیس و اینکــه آیا از انتخاب 
نســاجی راضــی اســت، می گویــد: 
»همیشــه گفتــه ام کــه عاشــق 
پرســپولیس هســتم، ولــی بعــد از 
اینکــه جدایی ام از این تیم قطعی 
شــد، نســاجی را انتخاب کردم که 
یــک تیــم ریشــه دار بــا هــواداران 
متعصــب اســت. از طرفــی حضور 
حمیــد مطهــری هم نقــش مهمی 
در انتخاب من داشت و امیدوارم 
روزهــای خوبــی را در ایــن تیــم 
تجربــه کنــم. تمــام هــدف مــن 
درخشــش بــا پیراهــن نســاجی و 
دعــوت شــدن به تیم ملی اســت. 
هــدف مهــم مــن حضــور در جــام 
ملت هــای آسیاســت و می دانــم 

کــه بایــد تــلاش کنــم.«
 شــریفی دربــاره اینکــه کــدام 
تیــم بــرای قهرمانــی شــانس دارد 
می گویــد: »فاصلــه تیم ها نزدیک 
اســت و نمی تــوان بــا قاطعیــت 
در ایــن زمینــه صحبــت کــرد، ولی 
پرســپولیس و ســپاهان تیم هــای 
خوبــی هســتند. مــا هــم تیمــی 
یکدســت و جــوان هســتیم. نظــر 
مــن ایــن اســت کــه انتظــارات از 
نســاجی نبایــد بــالا باشــد، ولــی 
تــلاش می کنیــم تــا در پایــان لیگ 
بهتریــن جایــگاه ممکــن را بــه 

دســت بیاوریــم.«

 
 امین کاظمیان: در 

بازی های بیرون از خانه 
بدشانس هستیم

 امیــن کاظمیــان هافبــک مــس 
کرمان دربــاره بازی تیمش مقابل 
صنعــت نفــت آبــادان می گویــد: 
»طبــق نظر کادرفنــی پیش رفتیم 
و بــه نتیجــه ای کــه می خواســتیم 
دســت پیــدا کردیــم و ایــن بــرد 

بســیار به موقــع بــود.«
او دربــاره روند خوب مس در خانه 
ادامه داد: »ما نزدیک به دو ســال 
با مس در خانه نباختیم و در بازی 
بــا هــوادار ایــن طلســم شکســته 
شــد. برای مــا همــه امتیازها مهم 
اســت امــا امتیازهــای خانگــی 
حیاتی تــر اســت. در بیــرون از 
خانــه هــم خــوب بــازی می کنیــم 

امــا بدشــانس هســتیم.«
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رضا رهقی:

حقمان را به راحتی می خورند

رضــــا رهقی مدیــــر تیم پیــــکان درباره مشــــکلاتی که در لیگ بیســــت 
و دوم بــــا آن روبروهســــتند،  می گویــــد: »ما با دو موضــــوع مهم مواجه 
هســــتیم؛ اول اینکــــه بازیکنــــان پیکان جوان هســــتند و انگیزه شــــان 
بیشــــتر از تجربه آنهاســــت. از ســــوی دیگر چون اعتــــراض نمی کنیم، 
حق مــــان را به راحتــــی می خورند. ایــــن وضعیت باید یک جــــا به پایان 

برسد.«

عیسی مرادی:

سپاهان مدعی کسب عنوان قهرمانی است

عیسی مرادی مهاجم سپاهان درباره بازی تیمش مقابل تراکتور می گوید: »بازی 
آسانی نداشتیم. تراکتور از لحاظ بازیکن جزو تیم های خوب لیگ برتر است و 
مربی باتجربه ای هم دارد. ما خیلی خوب بازی کردیم و در واقع این یکی از بهترین 
بازی های سپاهان بود که خوشبختانه مزد برتری مان را گرفتیم.« او درباره اینکه 
تیمش مدعی قهرمانی است توضیح می دهد: »پیش بینی در فوتبال سخت 
است ولی احساس خودم این است که سپاهان مدعی اول قهرمانی خواهد بود.«

امیرمحمد هوشمند:

توپ به دستم خورد اما پنالتی نبود

امیرمحمد هوشمند، مدافع آلومینیوم درباره بازی تیمش مقابل استقلال 
می گویــد: »خــدا را شــکر توانســتیم رونــد گل نخــوردن را ادامــه بدهیــم. 
امیــدوارم تــا آخــر فصــل همیــن رونــد را ادامه بدهیــم و کم کــم خودمان را 
بــه تیم هــای بــالای جــدول برســانیم.«  او دربــاره اعتــراض اســتقلالی ها به 
برخــورد تــوپ بــه دســتش و اعــلام پنالتــی توضیح داد: »دســتم پشــتم بود 
و تــوپ بــه آن خــورد، ولــی چون دســتم پشــتم بــود، به نظرم خطا نیســت.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

بعد از اخراج موقت از تیم

نقی زاده: متوجه اظهارات رحمتی نشدم
علیرضــا نقــی زاده، هافبــک آلومینیــوم 
اراک کــه در دقیقــه ۶۵ بــازی مقابــل 
اســتقلال تعویــض شــده بــود، در زمان 
خــروج از زمین به بیرون آمدن اعتراض 
داشــت کــه در همــان لحظــه بــا برخورد 
رحمتــی و عنــوان کــردن ایــن نکتــه کــه 
بازیکــن تیمــش بایــد بــه رختکــن و 
خانه برود، مواجه شــد. رســانه باشــگاه 
آلومینیوم اراک با انتشار اطلاعیه ای در 
این باره نوشــته است: »با تصمیم سید 
مهــدی رحمتــی ســرمربی تیــم فوتبــال 
لومینیــوم اراک، علیرضــا نقــی زاده  آ
بازیکــن ایــن تیــم، بــه دلیــل رفتــاری 

کــه پــس از تعویــض در دیــدار مقابــل 
اســتقلال انجــام داد، تــا اطــلاع ثانــوی 
اجــازه حضــور در تمرینــات را نــدارد.
علیرضــا نقــی زاده در اختیــار کمیتــه 
انضباطی باشــگاه آلومینیوم قرار گرفته 
و ایــن کمیته در مــورد رفتار این بازیکن 
و همچنیــن زمــان بازگشــت وی بــه 
تمرینــات تصمیم گیــری خواهــد کرد.«

علیرضــا نقــی زاده امــا در دفــاع از خــود 
این طور می گوید:»من در شــرایط بازی  
متوجه اظهارات ایشــان نشــدم و اینکه 
خــودم چــه گفتــم را هم متوجه نشــدم. 
امــروز بــا ایشــان صحبــت می کنــم تا در 

ایــن بــاره نظرشــان را بدانم. در شــرایط 
بازی فشار روی من زیاد بود و چون زیاد 
خســته شــده بودم آقای رحمتی گفتند 
کــه بــه رختکن بــرو و به پایت رســیدگی 
کــن. چیز خاصی نبــود... فعلا چیزی به 
مــن در ایــن بــاره نگفته انــد و خبــری در 

ایــن باره نــدارم.«
او دربــاره تســاوی مقابــل اســتقلال 
مــی گویــد:» بــازی خوبــی بــود، مــا روی 
ضدحملات می توانســتیم حتــی به گل 
برتری برســیم ولی در تقابل با اســتقلال 
در ورزشــگاه آزادی کســب یــک امتیــاز 
بــرای مــا خــوب بــود. دو ســه موقعیــت 

داشــتیم ولی توانســتیم شــرایط جدول 
را با همین یک امتیاز در شــرایط خوبی 
نگــه داریــم. رقبــا مقابل مــا در اراک هم 
اینطــور بــازی می  کننــد، بالاخــره ایــن 
ســبکی از فوتبال اســت و به جای انتقاد 
از ایــن نــوع بــازی کــردن، اســتقلالی ها 
بایــد شــیوه ای را ارائــه می کردند که ما را 
شکســت بدهند. نمی تــوان به عملکرد 
تیــم مــا خــرده گرفــت و اینطــور نبود که 
فقط بخواهیم دفاع کنیم. شــرایط ما و 
اســتقلال متفاوت است و برابر این تیم 
پرمهــره و قدرتمنــد کســب یــک امتیــاز 

هــم رضایتبخــش بــود.«

 اوضاع تیم هوادار چطور است؟
خــدا را شــکر در ایــن چند وقت شــرایط 
ایده آل است و در 3 بازی آخر توانستیم 
2 برد به دســت بیاوریم و مقابل پیکان 

هم مســاوی کنیم.
بازی با پیکان ظاهرا آنطور که باید 

و شاید خوب پیش نرفت...
در نیمــه اول بــازی برابــری داشــتیم. 
لبتــه بیشــتر زمــان بــازی، تــوپ و  ا
میــدان در اختیــار مــا بــود امــا در نیمــه 
دوم شــرایط پیــکان بهتــر شــد. بــا ایــن 
وجــود موقعیت هــای مــا بهتــر بــود و 
می توانســتیم برنده باشــیم که قسمت 
نبــود. اگــر از موقعیت هایمــان بهتــر 
اســتفاده می کردیم می توانســتیم بازی 

را ببریــم امــا ایــن اتفــاق نیفتــاد.

اما پیکانی ها معتقدند داوری 
خوب نبود و 2 پنالتی برایشان 

گرفته نشد...
 مــن شــرایط را دیــدم؛ اینهــا جــو بازی 
بــود. اتفاقــا داور یــک پنالتــی- اخــراج 
بــرای ما نگرفت کــه روی محمدجواد 
محمــدی اتفــاق افتــاد و قبــل از ایــن 
اعتراض هــا بــود. داوری در یکــی، 
2 صحنــه اشــتباه داشــت. اشــتباه 
بــرای تیــم ما بیشــتر بود تا پیــکان. به 
هــر حــال فوتبــال اســت و گاهــی این 

شــرایط بــه وجــود می آیــد.
بازی در زمین انقلاب کرج انجام 

شد که تعجب خیلی ها را به دنبال 
داشت. کیفیت زمین خوب بود؟

زمیــن خیلــی خوب نبود. بــه هر حال ما 
و پیــکان زمیــن اختصاصــی نداریــم کــه 
پیکان هم زمین انقلاب کرج را انتخاب 
کــرد. دلیــل این انتخــاب را نمی دانم اما 

کیفیــت زمیــن بد نبود خــوب هم نبود.
این هفته بازی سختی مقابل 

استقلال دارید. در مورد این بازی 
هم صحبت می کنید؟

اســتقلال تیــم بزرگــی اســت که نیــاز به 
تعریــف و تمجیــد بنــده ندارد. همیشــه 
جــزو بهترین هــای ایــران بــود و بــرای 
کســب قهرمانــی تــلاش می کنــد. بــازی 
جلــوی اســتقلال، همیشــه بــه لحــاظ 
انگیزشــی کمــک زیــادی بــه تیــم مــا 
می کنــد. کلا بــازی ســختی داریــم امــا 
بــدون شــک بــازی خوبــی خواهــد شــد. 
تیــم مــا جــوان اســت کــه ایــن بــازی 
می تواند ویترینی برای تماشــای فوتبال 
خوب ما باشد. از لحاظ فوتبالی در همه 
بازی هــای اخیــر خیلی خــوب کار کردیم 
و برتــر بودیــم کــه ایــن بــازی می توانــد 
ویترینی برای بچه های جوان مان باشــد 
تــا فوتبال خوب مان را هم نشــان دهد. 

در کل بازی ســختی اســت که امیدوارم 
بــا دســت پــر از زمیــن خــارج شــویم.

منظور از دست پر این است که به 
تساوی هم راضی هستید؟

چــون بــازی در زمیــن خودمــان اســت 
بــدون شــک بــرای بــرد بــه زمیــن 
می رویــم. ما در زمیــن خودمان مقابل 
همه تیم ها برای برد به زمین می رویم 
و اصــلا بــرای مســاوی بــازی نمی کنیم. 
جلوی پرســپولیس هم برای برد رفتیم 
و اصلا عقب نکشیدیم و پرس کردیم. 
ایــن بــازی هــم همین جــوری اســت و 
پتانســیل این را داریم که بتوانیم برای 

بــرد بــازی کنیم.
بازی را چند چند پیش بینی 

می کنی؟
هــم  ا مــا می خو ا نمی کنــم  پیش بینــی 
پنجمین کلین شــیتم را رقم بزنم. در این 9 
بازی 4 کلین شــیت داشــتم که می خواهم 

مقابــل اســتقلال بــه عــدد ۵ برســد.
می خواهی رکورد کلین شیت این 

فصل را برای خود کنی؟
از الان نمی شود پیش بینی کرد و رقبای 
سرســختی دارم امــا تــلاش می کنــم 
بهتریــن عملکــرد را در هــوادار داشــته 
باشــم. ایــن عملکرد با تــلاش بچه های 
تیم اســت که امیدوارم مقابل استقلال 
هــم بتوانیــم بهترین عملکرد را داشــته 

باشــیم.
کدام مهاجم استقلال می تواند 

برایت خطرساز شود؟
بازیکنــان اســتقلال کلا باکیفیــت 
هســتند و گاهــی یــک دفــاع آخــر هــم 
می توانــد گلــزن شــود و نتیجه بــازی را 
تغییــر دهــد. تک تــک بازیکنــان ما به 
لحــاظ تکنیکــی و فنــی جــزو بهترین ها 
هســتند و همــه بازیکنــان اســتقلال را 

خطرنــاک می بینــم.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

میــلاد فراهانــی دروازه بــان هــوادار امیــد زیــادی بــه روزهــای درخشــان ایــن تیــم دارد. فراهانــی کــه در 9 بــازی ابتدایی این فصل 4 کلین شــیت داشــت، حالا به دنبال این اســت که مقابل اســتقلال هم دروازه خود را بســته 
نگــه دارد و بــه تیمــش کمــک کنــد. دروازه بــان باتجربــه هــوادار کــه فکــر می کنــد مقابل پیــکان هم می توانســتند پیروز باشــند، درباره این بــازی از هفته نهم، بــازی هفته بعد مقابــل اســتقلال و... صحبت می کند.

همه بازیکنان استقلال خطرناک هستند

فراهانی: می خواهم جلوی استقلال 
هم کلین شیت کنم

پیش بینی نمی کنم 
اما می خواهم 

پنجمین کلین شیتم 
را رقم بزنم. در این 

9 بازی 4 کلین شیت 
داشتم که 

می خواهم مقابل 
استقلال به عدد 5 

برسد


